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Svar på interpellation om planeras det nu för en 
miljöcertifierad skjutanläggning i Skellefteå?  

 

Hur planerar idag Skellefteå kommun för en ny skjutanläggning?  

 

Svar: Skellefteå kommun är inte en aktör för skjutanläggningar. Försvaret har olika 

skytteanläggningar på skjutfältet i Tåme. Även polismyndigheten har anläggningar för 

skytteövningar. På Hedensbyn har två olika föreningar bedrivit jakt respektive 

sportskytte. Båda dessa skyttebanor ligger nära bebyggelse och nära friluftsområden. 

De har därför bedömts störande. Samtidigt pågår planering för nya bostadsområden på 

Morö Backe intill. Kommunen har därför i samarbete med aktuella föreningar letat 

alternativa lokaliseringar och resultatet är nu att det pågår ett arbete med detaljerad 

planering och tillståndsprövning för att dessa banor ska få kunna etableras i Ursviken.   

 

Förs det idag några samtal med Försvarsmakten kring byggandet av en ny 

skjutanläggning?  

 

Svar:  Det är ingenting som jag har någon information om.  

 

När är det tänkt att en ny, modern skjutanläggning ska finnas tillgänglig?  

Svar: Jag har inte fått veta någon tidslinje när det ska vara klart.  

 

 

 


